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Røyken Rotaryklubb 

Referat fra klubbmøtet 04.09.2023 
Til stede: 
18 medlemmer. 
Møtet ble ledet av president Sigmund. 
 
Referat: 
Møte var kameratslig samvær med regnskap/budsjett som et viktig tema samt våre 
forberedelser til organisering av vårt Intercity møte 25/9 samt vår bistand til gjennomføring 
av Semiaden søndag 17/9. 

Tre minutter ble holdt av Knut Høgberg som gav oss en innføring i behandlingen og de 
helsemessige utfordringer ved diabetes 1 og 2. 

Semiaden 2023 
Deretter orienterte Ragnar Ølstad om de oppgavene som vår klubb er tildelt ved Semiaden. 
Randi Moe fra Skaugum RK hadde sendt ut en oversikt over oppgaver fordelt på de 14 
personene fra vår klubb som var meldt inn som mulige medhjelpere. Våre medlemmer skal 
primært hjelpe til ved rigging, ved medaljeutdeling samt delta som parkeringsvakter 

Uheldigvis var ikke mailadressene fullstendige og derfor var ikke samtlige av klubbens 
mannskap blitt informert samt at noen nå var blitt forhindret fra å delta.  

Oppdatert navneliste ble gjennomgått som nå teller 11 personer. 

Både Morten som er ansvarlig for parkeringen samt Arne for rigging, vil sende ut egen 
informasjon til de berørte om oppgaver og fremmøte tidspunkt. 

Intercitymøtet 25. sept. 2023 
På forespørsel fra president Sigmund ble det gitt orientering om status til våre forberedelse til 
Intercitymøte 25/9. Særskilte personer er utpekt til utsetting av stoler, oppsett/testing av 
fremviser/skjerm samt organisering av parkering etc. Det vil ble bestemt at vi ikke skulle ha 
noen servering før møtet. 

Sekretæren ble anmodet om å informere de respektive klubbene i vår region om 
møtested/tidspunkt. 

Regnskap og budsjett 
Så var det Oves tur til å legge frem regnskap og budsjett. 

Regnskap 2022-2023 
Klubbens regnskap for 2022/2023 viser totale inntekter på kr 95.785 og totale utgifter på kr 
112.069 som gav et underskudd på kr 16.284. 

Det var budsjettert et underskudd på kr 4.000 og avviket skyldes primært at klubben har gitt 
gave på kr 5.000 til 50 års jubileum til Skaugum RK samt til Røykenmila på kr 5.000. I tillegg 
har klubben kjøpt ny projektor på kr 6.000. På den annen side har det ikke vært utgifter til 
RYLA, distriktskonferanse samt PET-seminar i fjor. 

Forøvrig inneholder regnskapet kun ordinære og normale inntekter og utgifter. Regnskapet 
viser pr. 30/6-2023 en bankbeholdning på kr 44.772 og en egenkapital på kr 45.772.  

Revisors beretning ble referert og regnskapet ble godkjent. 
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Budsjett 2023-2024  
Ove la deretter frem forslag til budsjett for 2023/2024. 
Dette viser inntekter på kr 95.000 og utgifter på kr 109.500 som gir et underskudd på 
kr 14.500. 

I budsjettet er det kalkulert med 30 medlemmer, dvs. en økning på 2. Det ble stilt spørsmål 
om dette var realistisk.  

Likeledes fremkommer i budsjettet en gave til Stiftelsen NaKuHel på kr 10.000 som er det 
samme som vi gav i forrige år. Det ble stilt spørsmål om dette var fornuftig ut fra det faktiske 
forhold at klubben deltar aktivt ved Semiaden og hvor overskuddet som de siste årene har 
vært betydelig også går til denne stiftelsen. 

Ettersom vi ikke har fått noen henvendelse fra Semiaden om denne gaven ble det etter en del 
diskusjon bestemt at denne posten utgår. Utgiftene reduseres da med kr 10.000 som gir et 
underskudd på kr 4.500. Budsjettet ble deretter vedtatt. 
 
President Sigmund takket for møtte og opplyste at neste møte nå blir 25/9 ettersom 
førstkommende møte er valgdagen hvor vi har fri samt at det også er møtefri 18/9 på grunn 
av vår deltakelse i Semiaden. 
 

Referent: Arnulv Lemme 


